
Federacja Rosyjska
FEST – FILM

Szanowni uczestnicy i goście 4. Festiwalu Filmów Polskich „Wisła”!
Drodzy widzowie!
W 2008 roku Ministerstwo Kultury Federacji Rosyjskiej wsparło ideę organizacji
Festiwalu Filmów Polskich w Moskwie i na przestrzeni czterech
lat wciąż okazuje wsparcie danej uroczystości filmowej. Wiosną rosyjska
publiczność ponownie będzie miała możliwość obejrzeć polskie filmy oraz
spotkać się z reżyserami i aktorami.
Festiwal „Wisła” to znaczące wydarzenie filmowe w kulturalnym kalendarzu
rosyjskiej stolicy, które przyciąga nie tylko miłośników polskiej kinematografii,
lecz także wielu widzów, stykających się z polskimi filmami po
raz pierwszy.
W znacznym stopniu jest to zasługa Dyrektor Festiwalu, Prezesa Fundacji
„Wspieram” – Pani Małgorzaty Szlagowskiej-Skulskiej, Dyrektora
Zarządzającego Festiwalu – Pana Piotra Skulskiego, a także Dyrektora
Polskiego Instytutu Sztuki Filmowej – Pani Agnieszki Odorowicz. Ich starania
przedstawienia wyrazistego i różnorodnego programu znajdują zrozumienie
wśród widzów oraz wsparcie Festiwalu na różnych szczeblach
państwowych w Rosji i Polsce.
Starsze pokolenie pamięta, jak bohaterowie polskich filmów byli nie tylko
rozpoznawani, lecz także szczerze uwielbiani przez radzieckich widzów.
Obecnie polska kinematografia powraca na rosyjskie ekrany, chociażby
w ramach corocznego Festiwalu „Wisła” i innych imprez filmowych. Niemniej
jednak organizatorzy planują przedstawiać projekcje polskich filmów
w całej Rosji.
Życzę gościom i widzom Festiwalu przyjemnego oglądania oraz niezapomnianych
przeżyć ze spotkania z polską kinematografią!
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